



Hjärtligt välkommen till Getnö Gård, Lake Åsnen Resort

Getnö Gårds Privata Naturvårdsområde har en säregen och härlig naturmiljö. Den är helt unik och måste därför bevaras och aktas för framtida släkten. Därför är det särskilt viktigt att följa alla ordningsregler och visa stor hänsyn till naturen, djur- och fågellivet.

Följande regler gäller och är till för naturen, ordningen, trivseln och för Din egen skull:

1. Högsta tillåtna hastighet för fordon är 50 km/h. Observera att på gården, campingplatserna, förbi lekplatserna och vid fritidsstugorna är hastighetsbegränsningen 20 km/h!
2. Parkera endast på P-platser.
3. Skräpa EJ ned i naturen, vare sig på land eller vatten. Städa alltid efter Dig, använd soptunnor och toaletter.
4. Skada EJ växter, träd, buskar eller dylikt. Plocka EJ fridlysta växter.
5. Totalt eldningsförbud råder i skog och mark på samtliga ställen. Det är endast tillåtet att göra upp lägereldar på våra speciella eldplatser på campingplatserna.
6. Respektera våra fågelskyddsområden och naturreservat! Stör EJ våra fåglar, det är enligt lag absolut förbjudet och straffbart att röra fågelbon och ägg.
7. Fiske är endast tillåtet med giltigt fiskekort, fråga i receptionen på Getnö Gård. Fiska EJ nära fågelbon och EJ heller mindre än 100 m från privata bad- och båtbryggor.
8. Stör EJ vilda djur, de är skygga och skall lämnas ifred. Visa hänsyn mot alla, djur såväl som medmänniskor.
9. Hundar får EJ vara lösa, de skall alltid vara kopplade och hållas under uppsyn. (enligt svensk lag)
10. Far varsamt på vattnet. Åsnen är full av stengrund och skår. Se våra djupkartor.
11. Respektera vår vackra natur på dess villkor! Det är vi som skall anpassa oss till naturen och inte tvärtom. Tänk på följande: "höra men inte höras och se men inte synas".
12. Hjälpt oss att bevara och skydda vår fina natur. Vänligen rapportera om Ni ser något som inte ser bra ut, är farligt för naturen eller strider mot våra regler på Getnö Gård.



You are welcome to Getnö as a visitor in this beautiful nature. The owner has on private initiative arranged everything so that You can enjoy and experience the wildlife adventure. For the nature, wild animals and the visitors sake there are many things to consider.

Follow the rules of Getnö Gård, private nature reserve:

1. Do not drive car, motorcycle or any vehicle faster than 50 km/h! Notice that on the camping- and playground, around the sommercottages and the reception its 20 km/h!
2. Only park on parkingplaces marked with P.
3. Do not litter! either on land or lake. Help us keep the nature clean, tidy up after You. For all guests there are a number of garbage disposals and lavatories, use them.
4. It is forbidden to break branches, dig up flowers or to damage the nature.
5. Open fireplaces are forbidden all over the area! The only exception are the special fireplaces on our campinggrounds.
6. Respect our birdprotection areas and nature reserves! It is forbidden to touch or damage birdnests and eggs according to swedish law.
7. Fishing is only allowed with guilty fishinglicence. Do not fish near birdnests or closer than 100 m from private boatdock or house.
8. Do not disturb the wild animals, show them respect and take responsibility for nature. Keep a low profile. People come for privacy.
9. It is forbidden to have dogs loose, they must be on a line or a chain all the time. (according to swedish law)
10. Please be careful on the lake, it's shallow and have plenty of stones. See our special deepcharts.
11. Help us to save our beautiful nature for the coming generations. Please report to us if You see something strange, dangerous or that damage the nature.



Getnö Gard's privates Naturschutzgebiet liegt inmitten einer herrlichen und unberührten Landschaft, damit dies so bleibt möchten wir Sie bitten auf die Natur, Tiere und Mitmenschen besonders Rücksicht zu nehmen. Halten Sie sich bitte daher an folgende Regeln:

1. Die höchstgeschwindigkeit für alle Fahrzeuge beträgt 50 km/h. ACHTUNG! Auf dem Campingplatz, dem Spielplatz, dem Hof, der Rezeption und in der Nähe der Ferienhäuser gilt 20 km/h Höchstgeschwindigkeit!!
2. Parken ist nur auf den Parkplätzen erlaubt.
3. Verschmutzen sie die schöne Natur nicht! Nehmen Sie Ihren Müll wieder mit, benutzen Sie Mülleimer und Toiletten!
4. Schonen Sie die Vegetation! Es ist verboten geschützte Pflanzen zu pflücken, informieren Sie sich über den Artenschutz in Schweden.
5. In der ganzen Region um den Åsnen See ist es strikt verboten offenes Feuer zu machen!! Feuer ist nur an den speziellen Stellen auf dem Campingplatz gestattet. Zuwiderhandlungen werden nach dem schwedischen Gesetz mit hohen Strafen geahndet und zum Teil aus der Luft überwacht!
6. Vogelschutz- und Naturschutzgebiete sind zu respektieren Vogelnester und Vogeleier zu beschädigen o. ä. ist bei hoher Strafe durch den Gesetzgeber verboten!
7. Das Angeln ist nur mit gültiger Angelkarte erlaubt bitte fragen Sie an der Rezeption. Fischen in 100 m Umkreis zu Haus und Bootsbrücken ist verboten!
8. Bitte stören sie keine wilden Tiere und nehmen Sie Rücksicht auf Ihre Mitmenschen und die Umwelt.
9. Laut schwedischen Gretchgeber ist es verboten Hunde ohne Leine frei laufen zu lassen. Hohe Strafen können die folge sein.
10. Seien Sie wachsam auf dem Wasser legen Sie Schwimmwesten an und fahren Sie vorsichtig auf dem Åsnen, der See ist voll mit Untiefen und Steinen. Benutzen Sie bitte unsere Tiefenkarte.
11. Helfen sie uns bitte die schöne Natur zu bewaren. Melden Sie sich bei uns, falls Sie etwas ungewöhnliches oder für die Natur schädliches sehen.



Getnö Gård, Lake Åsnen Resort
Familjen Ingrid E-M Olsson
S-362 96 Ryd / Småland
Tel: +46(0)477 240 11
e-mail: info@getnogard.se
www.getnogard.se

